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 Moravskoslezský krajský volejbalový svaz 

Vítkovická 3083/1, 702 00 OSTRAVA – Moravská Ostrava 
 

_______________________________________________________________ 
 

 

Z Á P I S   č. IV / 2017 

 
ze IV. zasedání Výboru Moravskoslezského krajského volejbalového svazu konaného 29. 5. 
2018 v Ostravě.  
 
Přítomní: Vavřinec Pečinka, Tomáš Zedník, Tomáš Kavala, Jan Slezák, Michal 
Provazník, David Šťastný, Petr Adamčík, Miroslav Vyhlídal, Oldřich Valenta, Milan Klívar, 
Miloslav Chrobák, Ivánek Jaromír 
 
Omluveni:  Hana Zelová, Jakub Bohačík, Karel Malík, Ivo Navrátil, Peter Šloff, Radek Bohačík, 
Nikola Němcová, Veronika Fatrdlová, Otakar Kotyza 
Hosté:          Václav Mosler,  Eva Turková, Jan Dluhoš, Radka Zdarsová, Jindřich Piprek, 
Václav Steffek, Zástupce juniorek SK Slezan Orlová, Zástupce juniorek VK Karviná, 
Zástupce kadetek – TJ Frenštát pod Radhoštěm 
                             
 
Zasedání výboru se zúčastnilo 13 členů výboru s hlasem rozhodujícím z celkového počtu 21 
členů výboru, tj. 61,9 %. Výbor byl schopen usnášení. Prezenční listina je uložena na 
sekretariátu MS KVS. Zasedání proběhlo podle písemně zaslaného programu, který byl 
součástí pozvánky. 
  
1. Zasedání zahájil předseda MS KVS V. Pečinka, který přivítal všechny přítomné, omluvil 

nepřítomné a ujal se řízení zasedání.  Program zasedání / viz Pozvánka / byl 
jednohlasně schválen. Dále byla schválena pracovní /návrhová a volební/  komise ve 
složení: T. Zedník – předseda a členové R. Zdarosvá 
 

2. Předseda MS KVS V. Pečinka předal zástupcům umístěných celků v krajské soutěži 
ocenění (medaile + diplom) a popřál mnoho úspěchů v další sezóně 

 
 

3. Předseda MS KVS V. Pečinka předal ocenění medaili Koutského p. Miloslavu 
Chrobákovi 
 

4. Předseda MS KVS V. Pečinka představil projekt „Krajská volejbalová akademie“. Výbor 
MS KVS projekt schválil. 

 

5. Předseda MS KVS V. Pečinka informoval o průběhu konference ČVS a výboru z 13. 
5.2018. Informoval členy výboru o požadavcích EU ohledně GDPR. 

 

6. Předseda HK T. Zedník informoval o hospodářském výsledku 2017 a představil návrh 
rozpočtu na r. 2018, který výbor schválil.  

 

7. P. Steffek informoval o problematice webových MS KVS. Úkol web stránek MS KVS 
s novým logem a strukturou stránek dle ČVS byl výborem prodloužen do 30.6.2018 

 

8. V Pečinka informoval o nedořešeném převedu finančních prostředků ze „starého“ účtu 
MS KVS (spořící a běžný účet) na nový účet MS KVS. A stanovil dořešení této situace do 
31.5.2018 
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Diskuse: 

-  řešení situace kolem KCM 

-  informace o výsledcích a úspěších týmů v soutěžích MS KVS protlačit do médií/tisku 

- situace kolem požadavků EU ohledně GDPR 

- LP jako projektové financování 

-  způsob finanční podpory ČVS na akce Myslík, Kafka 

 

9.  R. Zdarsová přednesla návrh plánu práce předsednictva a výboru MS KVS II. pololetí 
2018, který výbor schválil. 

 

10. Návrh usnesení z III. zasedání Výboru MS KVS přednesl předseda návrhové komise T. 
Zedník. Po doplnění bylo usnesení většinou přítomných schváleno a je nedílnou součástí 
tohoto zápisu. 

 

11.  Závěr zasedání provedl předseda MS KVS V. Pečinka.        
 
 
V Ostravě, 29. 05. 2018          
 
 
Zapsal: R. Zdarsová  – sekretář MS KVS 

 
 

 


